
 
 

Αθήνα, 27 Νοεμβρίου 2020  
 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 
 

Θέμα: «Ο Υποσταθμός του ΔΕΔΔΗΕ στην περιοχή του Αγίου Δημητρίου Αττικής» 
 

 

Στην περιοχή του Δήμου Αγίου Δημητρίου Αττικής, λειτουργεί ο Υποσταθμός Ν. Σμύρνης 

του ΔΕΔΔΗΕ. Ο εν λόγω Υποσταθμός βρίσκεται σε μια πυκνοκατοικημένη περιοχή και 

γειτνιάζει με ένα Λύκειο, 2 Γυμνάσια, 3 Δημοτικά και 2 Νηπιαγωγεία.  

 

Ο Δήμος του Αγίου Δημητρίου Αττικής, με μια σειρά εγγράφων προς την ΔΕΗ και στη 

συνέχεια προς τον ΔΕΔΔΗΕ, εξέφρασε την ανησυχία του για τις επιπτώσεις που μπορεί να 

έχει για την δημόσια υγεία και το περιβάλλον ο Υποσταθμός. Όλα αυτά τα χρόνια υπήρξε 

σειρά επιστολών αλλά και συναντήσεων, μεταξύ της Δημάρχου και της ηγεσίας της ΔΕΗ 

και του ΔΕΔΔΗΕ,. Η τελική απόφαση του ΔΕΔΔΗΕ (επιστολή προς τον Δήμο 3-6-2020), 

παρά τις επιφυλάξεις του Δήμου, είναι για ανακατασκευή του Υποσταθμού και μετατροπή 

του σε κέντρο διανομής κλειστού τύπου.  Ο ΔΕΔΔΗΕ με την ίδια επιστολή του προς τον 

Δήμο Αγίου Δημητρίου, ενημέρωσε ότι η ανακατασκευή του Υποσταθμού έχει ενταχθεί από 

το 2018 στο Σχέδιο Ανάπτυξη Δικτύου 2019-2023, το οποίο έχει εγκριθεί από την 

Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας με έτος έναρξης των εργασιών το 2023. 

Παραμένει η ανησυχία στους κατοίκους της ευρύτερης περιοχής ότι οι συγκεκριμένες 

εγκαταστάσεις έχουν αρνητικές επιπτώσεις στην υγείας τους. 

 

Επειδή, η δημόσια υγεία πρέπει να είναι προτεραιότητα σε κάθε περίπτωση  
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
 

1. Εάν προτίθεται σε συνεργασία με τους αρμόδιους φορείς, να προχωρήσει σε 

μελέτες των επιπτώσεων για την δημόσια υγεία των κατοίκων από τον 

Υποσταθμό Ν. Σμύρνης. 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 
Μπαλάφας Ιωάννης 

 
Μουζάλας Ιωάννης 

 
Παππάς Νίκος 

 

 

 




